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1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.
De voorzitter opent de vergadering. Mevrouw Otten wordt door het lot aangewezen als het lid 
dat in voorkomende gevallen als eerste haar stem zal uitbrengen.
Er hebben zich geen insprekers gemeld.

2. Vaststelling agenda.
De agenda wordt volgens het concept vastgesteld. 

3. Vragenhalfuurtje.
Er heeft zich niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje.



4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 24 juni 2021.
De besluitenlijst wordt vastgesteld.

5. Ingekomen stukken.
In verband met het korte tijdsbestek tussen deze en de vorige raadsvergadering komt de lijst 
met ingekomen stukken de volgende vergadering weer aan de orde.

6. Voorstel tot vaststelling van de jaarrekening 2020 gemeente Laarbeek.
De auditcommissie heeft het accountantsverslag doorgesproken met de accountant. De heer 
Gruijters, voorzitter van de auditcommissie leest een verklaring voor waarin hij de bevindingen 
van de auditcommissie weergeeft. Deze verklaring is aan deze besluitenlijst gehecht en maakt 
hier integraal onderdeel vanuit. In zijn algemeenheid spreken partijen hun dank uit aan het 
ambtelijk apparaat voor het goede werk dat is verricht. De eindconclusie is dus dat de 
accountant de controle-opdracht correct heeft uitgevoerd en de jaarrekening van de gemeente 
Laarbeek over het jaar 2020 van een goedkeurende verklaring heeft voorzien. De gemeenteraad 
kan de jaarrekening vaststellen. 
De heer J. Brouwers spreekt over een bijzonder jaar en is blij met de positieve cijfers. Hij maakt 
zich wel zorgen over de mogelijke effecten van corona op  de kosten voor jeugdzorg.
De heer Strijbosch is aangenaam verrast met de positieve cijfers. De financiële positie van de 
gemeente is verbeterd ten opzichte van vorig jaar. Hij vraagt om een toelichting op de 
opmerking van de accountant over de programmakosten van het sociaal domein als grootste 
risico. Terwijl op dat programma juist aanzienlijke overschotten zijn ontstaan. 
Volgens de heer Van der Aa zijn de gestelde vragen prima beantwoord en kan zijn fractie 
instemmen met het voorstel.
De heer Tijssen is blij met het financiële resultaat. Hij plaatst wel enkele kritische noten. Zo is 
het budget duurzaamheid per abuis niet overgeheveld en als positief resultaat benoemd, terwijl 
dat eigenlijk geen onderdeel is van het positieve resultaat. Daarnaast is de forse plus mede te 
danken aan de sterke stijging van de ozb. De positieve cijfers komen daardoor toch in een wat 
ander daglicht te staan. Verder kan de meevaller in de zorgkosten ook snel omslaan in een fikse 
tegenvaller. Over het geheel is men echter wel positief en kan zijn fractie instemmen met het 
voorstel. 
De heer Gruijters stelt vast dat de technische vragen goed zijn beantwoord. Het is ingewikkelde 
materie. De omvang van de gemeentelijke financiële huishouding is ook sterk gegroeid door de  
overheveling van rijkstaken, waarbij niet altijd het daarvoor benodigde geld is overgedragen. 
Dat is de voornaamste oorzaak voor de verhoging van de ozb enkele jaren geleden. Hij stelt 
vast dat er een goed financieel beleid is gevoerd en kan ook instemmen met de voorgestelde 
beslispunten.
Wethouder Meulensteen bevestigt dat de grootste risico’s inderdaad voortkomen uit het sociaal 
domein. De hoogte daarvan blijft echter binnen de 2 % van de totale begroting. Hij is blij met 
de raadsbrede steun voor het voorstel.  
Wethouder Briels geeft aan dat Laarbeek, samen met Gemert-Bakel een uitzondering vormt 
voor wat betreft de overschotten binnen het sociaal domein. Hij ziet daarin geen directe relatie 
met corona. 
Ten aanzien van de financiële risico’s op het sociaal domein verwijst hij naar de jaarrapportage 
en 1e kwartaalrapportage van de gemeenschappelijke regeling Peelgemeenten, die hij in de 



commissie Sociaal Domein graag wil toelichten. Hij verwacht in het komende jaar aanvullende 
middelen van het rijk te ontvangen. De uitgaven zijn echter nog altijd hoger dan wat de 
gemeente van het rijk aan vergoedingen ontvangt. Tot slot geeft hij aan dat de overschotten in 
de middelen voor de zorg ook beschikbaar blijven voor de zorg via een aparte reserve.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester 
en wethouders.

7. Voorstel tot vaststelling van de Kadernota 2022 gemeente Laarbeek.
De algemene beschouwingen over de kadernota worden afgetrapt door de heer Gruijters van De 
Werkgroep. Vervolgens geven de heer Verschuren namens ABL, de heer Strijbosch namens de 
PvdA, de heer Van der Heijden namens het CDA en de heer Tijssen namens PNL hun 
beschouwingen over de kadernota. De teksten van de beschouwingen zijn als bijlagen bij deze 
besluitenlijst gevoegd.

Tijdens de beschouwingen worden de volgende amendementen en moties ingediend. Deze 
amendementen en moties zijn als bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maken hier integraal 
onderdeel vanuit.

De volgende amendementen worden ingediend:
1. ABL – amendement Inflatiecorrectie OZB
Besluit:
Tot vaststelling van de Kadernota 2022 gemeente Laarbeek
Dit te wijzigen in: 
Besluit:
Tot vaststelling van de Kadernota 2022 gemeente Laarbeek, aangepast met een verhoging van 
de ozb-opbrengst in 2025 ter grootte van de jaarlijkse inflatie in plaats van een verhoging van 
3% inclusief inflatie. 
En de volgende tekst op blz. 8 in de Kadernota:
In deze Kadernota wordt nu het voorstel gedaan om voor het jaar 2025 de ozb-opbrengst te 
verhogen met eveneens 3% inclusief inflatie. Dit zorgt voor een extra in te ramen opbrengst van 
€ 183.000.
Te wijzigen in:
In deze Kadernota wordt het voorstel gedaan om de ozb-opbrengst voor het jaar 2025 en 
verder te verhogen middels een inflatiecorrectie.
2. PNL – amendement OZB
Besluit:
tot vaststelling van de Kadernota 2022 gemeente Laarbeek, met dien verstande dat
de tekst op blz. 8 Kadernota onder ‘Dekkingsplan 2022 – 2025’: 
-verhoging ozb-opbrengst 2022 t/m 2024 ter grootte van jaarlijks 3% inclusief inflatie
wordt vervangen door: 
- de ozb-opbrengst 2022 niet te verhogen.
Structurele dekking hiervan voor de jaren vanaf 2022 te vinden binnen de begroting 2022.
- verhoging ozb-opbrengst 2023 t/m 2024 ter grootte van de jaarlijkse inflatie.
en de tekst:



- In deze Kadernota wordt nu het voorstel gedaan om voor het jaar 2025 de ozb-opbrengst te 
verhogen met eveneens 3% inclusief inflatie. Dit zorgt voor een extra in te ramen opbrengst van 
€ 183.000.
wordt vervangen door: 
In deze Kadernota wordt nu het voorstel gedaan om voor het jaar 2025 de ozb-opbrengst te 
verhogen met enkel de inflatie. 
en de tekst op blz. 37 in de kadernota:
Bij de vaststelling van de begroting 2021 is de jaarlijkse stijging van de ozb-opbrengst voor 
de jaren t/m 2024 al ingeraamd met jaarlijks 3% (inclusief inflatie). Nu wordt ook voor 2025 
voorgesteld om de ozb-opbrengst te laten stijgen met eveneens 3% (inclusief inflatie).
wordt vervangen door: 
Bij de vaststelling van de begroting 2021 is de jaarlijkse stijging van de ozb-opbrengst voor 
de jaren t/m 2024 al ingeraamd met jaarlijks 3% (inclusief inflatie). Nu wordt voorgesteld 
om de ozb-opbrengst te laten stijgen in 2022 met 0% (inclusief inflatie) en voor de jaren 2023 
t/m 2025 met alleen een inflatiecorrectie.
3. PNL – amendement Gulden Land
Besluit:
tot vaststelling van de Kadernota 2022 gemeente Laarbeek, met dien verstande dat
de complete tekst op blz. 25 – 26 Kadernota onder ‘Natuurontwikkeling 't Gulden Land
In de Kop van Aarle-Rixtel wordt in samenwerking met het Waterschap Aa en Maas de grootste 
natuurontwikkeling ooit in Laarbeek voorbereid. Waterschap Aa en Maas voert regie op het 
totale project dat is geraamd op € 1,95 miljoen. Naar aanleiding van de motie van 27 juni 2019 
is gezocht naar alternatieve middelen ter ontwikkeling van ’t Gulden Land. De verwachte 
cofinanciering van € 1,4 miljoen of ca. 72% is afkomstig van het Groen Ont-wikkelfonds 
Brabant, Natuurcompensatie N279 en het Waterschap. Het resterende bedrag van € 550.000 of 
ca. 28% dient bijgedragen te worden door de gemeente. De benodigde € 550.000 wordt 
gefaseerd onttrokken uit de bestemmingsreserve 'Kwaliteitsverbetering buitengebied'. Vanaf 
2024 wordt rekening gehouden met ca. € 10.000 structurele beheers- en onderhoudskosten die 
naar verwachting ingebed kunnen worden in de nieuwe beheersovereenkomst voor de 
gemeentelijke bos- en natuurgebieden.
wordt vervangen door:
Afgezien wordt van de natuurontwikkeling in de Kop van Aarle-Rixtel. De begrote Laarbeek-se 
bijdrage hiervoor, zijnde €550.000, wordt hierdoor niet onttrokken uit de bestemmingsreserve 
'Kwaliteitsverbetering buitengebied'. De ca. € 10.000 structurele beheers- en onderhoudskosten 
behoeven hierdoor niet ingebed te worden in de nieuwe beheerovereenkomst voor de 
gemeentelijke bos- en natuurgebieden.

De volgende moties worden ingediend:
1. De Werkgroep/PvdA - Motie participatie door vrijwilligerswerk
Draagt het college op:
1. In overleg met de in Laarbeek actieve sociale en maatschappelijke organisaties een voorstel 
hiertoe uit te werken;
2. Waarbij de door de fiscus maximaal toegestane onbelaste vrijwilligersvergoeding als 
denkrichting meegegeven wordt;



Financiële consequenties hiervan mee te nemen in de later dit jaar door de raad vast te stellen 
begroting 2022.
2. De Werkgroep/ABL/PvdA – Motie Herstel biodiversiteit
Verzoekt het college om

 Herstel van biodiversiteit een integraal onderdeel wordt in al haar beleidsplannen.
 Deskundigen hierbij te betrekken zoals boerenorganisaties en natuurorganisaties.

3. De Werkgroep/CDA - Motie Alternatieve oplossing woningtekort
Verzoekt het college om:
• Per kern te kijken naar mogelijkheden voor de bouw van tijdelijke huurwoningen voor 
jongeren, ouderen en alleenstaanden aan de randen van de kernen.
• Te komen met een planopzet hoe deze woningen op korte termijn kunnen worden 
gerealiseerd. 
• Deze planopzet te bespreken met de provincie.
4. ABL – Motie Betaalbare woningen bij transitie
En dragen het college op:
• De mogelijkheden voor bouwen zonder marktpartijen te onderzoeken voor de gemeente 
Laarbeek.
• In overleg te treden met Wocom of andere woningbouwcorporaties voor woningbouw in de 
middenhuur.
• Subsidiemogelijkheden vanuit het Rijk en de provincie hiervoor te onderzoeken.
• Dit onderdeel te maken van de nieuwe woonvisie.
5. ABL – Motie Verkeersvisie
En dragen het college op:
Het ontwikkelen van een verkeersvisie voor de gemeente Laarbeek met als doel onder andere 
het ontlasten van de dorpskernen Aarle-Rixtel en Lieshout. Deze verkeersvisie te gebruiken als 
onderlegger voor de (technische) keuzes in de toekomstige investeringen aan de infrastructuur.
6. PvdA – Motie Méér sociale huurwoningen
Verzoekt het college om
• Van de 300 woningen die Laarbeek extra mag bouwen tot 2035, meer als 30% voor sociale 
huur te bestemmen
• Dit in de prestatieafspraken met de woningcorporaties vast te leggen.
7. CDA - Motie realistisch haalbaarheidsonderzoek windmolens zoekgebied 2
Verzoekt het college om:
• Binnen een termijn van 4 maanden duidelijkheid  te verschaffen over een realistische  
haalbaarheid van  windmolens in zoekgebied 2; 
• De uitkomsten van dit onderzoek te delen met de raad,  zodat de mogelijkheid bestaat om de 
Wvg-aanwijzing van dit gebied  niet langer te laten voortbestaan dan noodzakelijk is.
8. PNL – Motie Woningmarktonderzoek
En roepen het college op een eigen onderzoek, specifiek voor Laarbeek, in de vorm van een 
zogenaamde ‘Quick Scan’ uit te laten voeren naar de ontwikkeling van de kwantitatieve en 
kwalitatieve woningbehoeften in Laarbeek.

De voorzitter schorst de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering waarna de collegeleden achtereenvolgens ingaan op de 
beschouwingen en de gestelde vragen en ingediende moties en amendementen.



Wethouder Meulensteen geeft aan dat in deze kadernota wordt uitgegaan van een gezonde 
financiële positie Laarbeek. Die positie biedt de mogelijkheid om te investeren in leefkwaliteit.  
Ten aanzien van de motie van ABL over het opstellen van een verkeersvisie merkt hij op dat een 
dergelijk onderzoek veel geld kost. Hij wijst op het feit dat de provincie in de komende 
vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein een aantal zaken komt toelichten en dat door 
de gemeente zelf een presentatie zal worden verzorgd over de samenhang van verschillende 
maatregelen. Hij verwacht dat dit de nodige duidelijkheid zal verschaffen en vindt de motie 
daarom nu niet verstandig. Wat de Heuvel in Lieshout betreft bevestigt hij dat er start van de 
nieuwe gesprekken sprake is van een blanco startsituatie. Doel is te komen tot beste plan voor 
Lieshout. Een besparing op de ozb inkomsten vindt hij niet verstandig. Dat bemoeilijkt het 
samenstellen van een sluitende meerjarenbegroting omdat de huidige positieve cijfers nu voor 
een groot deel het gevolg zijn van incidentele meevallers, en zal dan ook op weerstand stuiten 
bij de provincie. Het amendement van ABL om vanaf 2025 enkel uit te gaan van de 
prijscompensatie is een verantwoorde aanpassing die door het college gesteund zou kunnen 
worden. Transformatie in de woningbouw is alleen mogelijk op bestaand versteend gebied. Het 
college zet in op meer dan 30 % sociale huurwoningen en steunt daarom de motie van de PvdA 
om meer sociale huurwoningen te realiseren. Wat de verkeerssituatie op de N615 bij de Deense 
Hoek betreft moet er eerste duidelijkheid komen over de oorzaak van de ongevallen daar. 
Daarna komt het college met een concreet voorstel om de best mogelijke oplossing te 
realiseren.
De motie over tijdelijke woningen kan wat heb betreft meegenomen worden in de woonvisie. 
Omdat de verkoop van gronden op Bemmer IV zo voorspoedig verloopt, is het college zich al het 
oriënteren op een nieuwe bedrijventerreinlocatie. Een grootschalig woningmarktonderzoek is 
met het oog op de behandeling van de woonvisie niet haalbaar in tijd. Een quick scan zou 
bekeken kunnen worden. De opmerkingen die gemaakt zijn tijdens de thematische 
informatieavond over wonen heeft het college echter goed gehoord.

Wethouder Briels geeft in zijn reactie aan dat de verduurzaming van gemeentelijke gebouwen 
wordt meegenomen in het meerjarenonderhoudsplan dat door de raad moet worden 
vastgesteld. Getracht wordt om met verduurzamen ook geld terug te verdienen. Het college zal 
uiteraard aandacht hebben voor de monumentale bomen bij de herinrichting van het kerkplein 
in Aarle-Rixtel. De geraamde middelen voor de invoering van de Omgevingswet zijn vooralsnog 
voldoende. Wat de kosten van de jeugdzorg betreft merkt hij op dat de financiën niet het enige 
probleem is. Er is namelijk ook een tekort aan personeel. Voor woonhuizen en kleinschalige 
bedrijfspanden is nog voldoende ruimte om met zonnepanelen aan te sluiten op elektriciteitsnet. 
Maar de huidige situatie is wel zorgelijk. De omgevingsdialoog over grootschalige opwek is 
gestart. De zorggelden zijn vrij inzetbaar. Het is van belang een goede balans te vinden en aan 
de voorkant zoveel mogelijk problemen te voorkomen. Ten aanzien van het Gulden Land 
begrijpt hij de zorgen die er leven. De geraamde middelen zijn enkel bestemd voor de aanleg 
van natuur en niet voor horeca. Hij stelt voor om de initiatiefnemer voor de horecafaciliteit na 
de zomer uit te nodigen om zijn plannen toe te lichten. Als hij de raad niet enthousiast kan 
krijgen stoppen we met die ontwikkeling. De bestaande gronden zijn aangekocht door het 
waterschap en worden agrarisch gebruikt. Bedoeling dat die gronden worden omgezet in natuur. 
In het project, dat is uitgewerkt in opdracht van de raad, is sprake van 70 % cofinanciering.  



Hij ontraadt het amendement van PNL. De raad gaat uiteindelijk over de beschikbaarheid van de 
middelen via een apart voorstel. De motie van het CDA om de rendabiliteit van de windmolens 
te onderzoeken wil hij ondersteunen maar daarvoor vraagt hij wil de tijd tot eind dit jaar. Hij wil 
namelijk eerst met de omwonenden in gesprek over de randvoorwaarden. 
De intentie van de motie participatie door vrijwilligerswerk heeft hij goed verstaan. De mensen 
om wie het gaat zijn goed in beeld. In het kader van de armoedebestrijding zal hij hier samen 
met wethouder Slaets aandacht aan besteden.  

Wethouder Slaets merkt ten aanzien van de motie herstel biodiversiteit op dat dit een belangrijk 
thema is in de duurzaamheidsagenda. Zij verwijst naar diverse maatregelen die al genomen 
worden. Lokale partners worden daar natuurlijk zoveel mogelijk in betrokken. Zij steunt de 
motie. Wat de bibliotheek betreft merkt zij op dat de gemaakte afspraken overeind blijven 
staan. Zij is in gesprek met de bibliotheek en zal in het voorjaar van 2022 met een voorstel 
komen.  

De burgemeester geeft aan dat de crisisorganisatie met betrekking tot Corona wordt 
afgeschaald. Waakzaamheid blijft echter geboden. Aan het einde van het jaar zal er een 
herdenkingsdienst worden georganiseerd ter nagedachtenis aan de slachtoffers van deze crisis.  
Hij deelt de zorgen over de bezetting van de vrijwillige brandweer. De Veiligheidsregio komt met 
een voorstel. Er komt een raadsinformatiebrief over de veiligheid van ICT. Hier komt hij in de 
commissie nog uitvoerig op terug. Het plan voor vergunningverlening, toezicht en handhaving is 
goedgekeurd door de provincie. Tijdens de coronatijd was het wel nodig om meer boa capaciteit 
in te huren. De benodigde financiële middelen waren hiervoor ook aanwezig. Aan het eind van 
het jaar zal hij de raad weer bijpraten over de actuele stand van zaken ten aanzien van 
veiligheid in zijn algemeenheid. Er is balans in de beschikbaarheid van mensen en middelen.

De voorzitter schorst vervolgens opnieuw de vergadering.
De voorzitter heropent de vergadering en inventariseert welke amendementen en moties er nog 
open staan. De amendementen van ABL en PNL over de OZB worden in stemming gebracht.
Het amendement van PNL over het Gulden Land wordt ingetrokken.
Geen van de ingediende moties wordt op dit moment in stemming gebracht.  

In de 2e instantie geeft de heer Gruijters aan dat hij het amendement van PNL over de OZB niet 
zal steunen. De huidige meevallers zijn immers incidenteel terwijl zekerheid nodig is voor een 
structureel sluitende begroting. Voorzichtigheid is daarom geboden. Het amendement van ABL 
over de OZB steunt hij, gelet op de positieve houding van het college.
De heer Verschuren stelt vast dat we in Laarbeek op de goede weg zijn. De meningen van de 
verschillende partijen liggen niet zo ver uit elkaar. Hij is blij met de aandacht van het college 
voor de doelgroep die hij wilde bereiken met de motie participatie door vrijwilligerswerk. 
De heer J. Brouwers steunt het amendement van PNL over de OZB niet omdat dit geen stevig 
meerjarenperspectief biedt. Het is zaak om in de komende jaren eerst een stevige structurele 
financiële basis te leggen. 
De heer Van Sinten kijkt met spanning uit naar de woonvisie. Hij vraagt zich af of de 
investeringen voor het realiseren van tiny houses wel terug verdiend kunnen worden. Hij is 



benieuwd of de aanpak van de bundelroutes voldoende gaat bijdragen aan het ontlasten van de 
dorpskernen. 
De heer Strijbosch gaat ook niet mee met het amendement van PNL over de OZB. Dat leidt 
namelijk tot een forse ingreep in de meerjarenraming, wat mogelijk consequenties kan hebben 
voor het voorzieningenniveau. Het amendement van ABL kan op zijn steun rekenen.  
De heer Van der Heijden steunt het amendement van PNL over de OZB niet. Hij wil niet interen 
op de financiële middelen omdat hij ook gelden wil reserveren voor andere zaken. Met het 
amendement van ABL kan hij wel instemmen. Mocht de financiële situatie te zijner tijd anders 
zijn dan kan de raad dat altijd nog heroverwegen. Wat de motie over herstel van de 
biodiversiteit betreft pleit hij voor een goede afstemming met waterschap en Rijkswaterstaat.
De heer Tijssen kan niet meegaan met het amendement van ABL over de OZB. 
Wethouder Meulensteen geeft aan dat de moties worden uitgevoerd zoals afgesproken. Hij zal 
snel een quick scan laten uitvoeren naar de woningbehoefte die er leeft. Hij probeert zodoende  
zoveel mogelijk actuele cijfers beschikbaar te krijgen ten behoeve van de woonvisie. Daarnaast 
zal hij bij de provincie polsen of er draagvlak is voor bijzondere woonvormen. Ook dat wordt 
meegenomen in de woonvisie. 
Wethouder Briels is blij met ruimte die wordt geboden om initiatiefnemers hun plannen te laten 
zien ten aanzien van het Gulden Land. Ook het IVN krijgt die gelegenheid. Het gaat om 2 
gescheiden projecten, namelijk natuurontwikkeling en aanvullende activiteiten zoals horeca. 
Natuurontwikkeling staat voorop. Alle aanvullende zaken moeten daaraan dienstbaar zijn. De 
plannen zullen uitvoerig in de commissie aan de orde komen. 

De voorzitter gaat vervolgens over tot stemming. Als eerste wordt het amendement van PNL 
over de OZB in stemming gebracht. 
Voor het voorstel stemmen de leden de leden Tijssen, W. Maas, N. Maas, Van de Wijdeven, Van 
Dijk, Hendriks, De Groot en Van den Berkmortel. 
Tegen het voorstel stemmen de leden Van der Aa, Van der Heijden, Strijbosch, J. Brouwers, 
Verschuren, Van Sinten, Gruijters, Van Bree, Otten en Van Heugten.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel met 10 stemmen tegen en 8 stemmen voor is 
verworpen.
Vervolgens brengt de voorzitter het amendement van ABL over de OZB in stemming.
Voor het voorstel stemmen de leden Van der Aa, Van der Heijden, Strijbosch, J. Brouwers, 
Verschuren, Van Sinten, Gruijters, Van Bree, Otten en Van Heugten. 
Tegen het voorstel stemmen de leden Tijssen, W. Maas, N. Maas, Van de Wijdeven, Van Dijk, 
Hendriks, De Groot en Van den Berkmortel. 
De voorzitter stelt vast dat het voorstel met 10 stemmen voor en 8 stemmen tegen is 
aangenomen.
Vervolgens brengt de voorzitter het geamendeerde voorstel tot vaststelling van de kadernota 
2022 in stemming.
De heer Tijssen geeft in een stemverklaring aan dat zijn fractie voor de kadernota zal stemmen. 
Het geld voor het Gulden Land heeft namelijk geen effect op het resultaat voor de komende 
jaren omdat het uit een ander potje komt. Bovendien dient de raad hier nog over te besluiten.
Hij betreurt het dat de OZB in de komende jaren niet wordt verlaagd. Maar omdat het 
amendement van ABL ook betrekking heeft op het jaar 2025, wat ook in het amendement van 
PNL was opgenomen, kan zijn fractie wel instemmen met de kadernota. 



De raad besluit vervolgens unaniem tot vaststelling van de geamendeerde kadernota 2022. 

8. Voorstel tot verlenging van de overeenkomst accountantscontrole. 
De heer Gruijters leest namens de auditcommissie een kort advies voor, waarin hij aangeeft dat 
ervaringen over en weer goed zijn en dat de auditcommissie adviseert om de overeenkomst met 
de huidige accountant te verlengen.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester 
en wethouders.

9. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2021.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 9 september 2021.
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